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Jezus powiedział do swoich apostołów: Nie bójcie się ludzi. Nie ma bowiem nic
zakrytego, co by nie miało być wyjawione, ani nic tajemnego, o czym by się nie

miano dowiedzieć. Co mówię wam w ciemności, powtarzajcie na świetle, a co słyszycie
na ucho, rozgłaszajcie na dachach! Nie bójcie się tych, którzy zabijają ciało, lecz duszy
zabić nie mogą. Bójcie się raczej Tego, który duszę i ciało może zatracić w piekle. Czyż
nie sprzedają dwóch wróbli za asa? A przecież żaden z nich bez woli Ojca waszego nie
spadnie na ziemię. U was zaś nawet włosy na głowie wszystkie są policzone. Dlatego nie
bójcie się: jesteście ważniejsi niż wiele wróbli. Do każdego więc, który się przyzna do
Mnie przed ludźmi, przyznam się i Ja przed moim Ojcem, który jest w niebie. Lecz kto się
Mnie zaprze przed ludźmi, tego zaprę się i Ja przed moim Ojcem, który jest w niebie.
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Drodzy Rodzice!
Chrystus kształtuje w swoich uczniach postawę wobec Dobrej Nowiny, wobec innych

ludzi i wobec samych siebie. Ewangelia nie jest sekretna. Lęk przed mówieniem o Ewangelii
jest niczym nieuzasadniony. W końcu co jest w Niej wstydliwego lub ukrytego lub złego? Nie
raz jesteśmy świadkami, gdy ktoś chwali się rzeczami, których w zasadzie powinien się
wstydzić. Jeśli zatem my lękamy się ujawniać prawdy Dobrej Nowiny, to może w nas samych
jest jakieś nieuporządkowanie i coś ukrywamy? Bóg jest tajemnicą, ale nie sekretem. Objawił
się ludziom w swoim Synu. Spowiedź jest kwintesencją wewnętrznego przeżycia tej
postawy. "Nie bójcie się ludzi!" siedzących w konfesjonale. Nic co tam powiemy nie jest
ukryte przed Chrystusem. Ujawniamy nasze sekrety, by objawiła się prawdziwa "tajemnica
spowiedzi" - przebaczenie i odkupienie. Nie wydobycie zaś na jaw sekretu grzechu, unikanie
spowiedzi, naraża nas na prawdziwe niebezpieczeństwo, gdzie duszę i ciało można zatracić.

Drogie Dzieci!

1. Dlaczego czasem boimy się innych ludzi?
2. Czy zdarzyło się, że wstydziliśmy się być dobrymi?
3. Dlaczego czasem wstydzimy się Jezusa?
4. Czy jest coś wstydliwego lub złego w Ewangelii?
5. Czego ludzie powinni się wstydzić?
6. Co jest najtrudniejsze w spowiedzi świętej?
7. Dlaczego wstydzimy się człowieka w konfesjonale?
8. Do czego prowadzi długotrwałe ukrywanie swojego grzechu i nie chodzenie do spowiedzi?
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